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Enkel fråga 
Till Sara Wettergren (L) 

Sommarverksamhet för barn 

Vi går mot en sommar som inte kommer att vara sig lik. Reserestriktioner, vårdpersonal som 
inte får ta ut semester, föräldrar som behöver vara beredda att hoppa in på tillfälliga jobb. 
Detta är några av de anledningar som leder till att fler Malmöbarn kommer att vara hemma i 
sommar och sannolikt kommer därför fler barn än normalt ha behov av att vara på 
fritidshemmen i sommar. 
 
Det brukar finnas ett rikt fritidsutbud på sommaren, men i år är mycket av det inställt, som 
till exempel Sommarscen. För att kunna göra en meningsfull fritidsverksamhet för dessa barn 
behövs en speciell satsning. Blir det fler barn än vanligt på fritidshemmet ökar behovet av att 
anställa mer personal. Det behövs också mer personal än i normala fall för att kunna dela 
upp barnen i mindre grupper. Det gäller såväl vid utflykter som i de egna lokalerna. 
 
För såväl barnen som deras föräldrar, som känner sig pressade av den nuvarande 
situationen, är det viktigt att vi tillhandahåller en kvalitativ bra fritidsverksamhet under 
sommarlovet. 
 
Min fråga är: 

• Finns det en beredskap att stärka upp fridshemsverksamheten under årets sommar? 
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